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Številka: 900-5/2016-28  
Datum: 29.06.2016
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
11. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 29.06.2016 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko Vtič, Primož Babšek, Vinko 

Kodrič, Franc Skledar, Uroš Veilguni. Franc Skledar. Ladislav Drosk 
• Odsotni: Štefka Skledar, Zdravko Krošl 
• Mediji: Mojca Vtič, Bojan Sinič, Milan Sternad 
• Drugi: Igor Erker, Mojca Vantur, Vanja Šimenko, Matjaž Kopše, Robert Vrečko 

 
K 1. točki dnevnega reda 
Na začetku seje je prisotnih 9 svetnikov. Manjkata Štefka Skledar in Zdravko Krošl, ki sta se opravičila. Svet 
je sklepčen. 
Župan je pozdravil vse prisotne. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
Predlagan je bil sledeči dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 11. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 10. redne seje sveta 
4. Ocena izvajanja skupnega občinskega programa varnosti občin Poljčane in Makole 
5. Poročilo o delu medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2015. 
6. Rebalans proračuna Občine Makole za leto 2016 
7. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska Bistrica, podjetje za komunalne in druge 

storitve, d.o.o. – 1 branje 
8. Sprememba Statuta Občine Makole -  1. branje 
9. Zahteva za razveljavitev Odloka o dopolnitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč v 

občini Makole 
10. Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije v 

občinah Cirkulane, Kidričevo, Majšperk, Makole, Podlehnik, Videm, Zavrč in Žetale 
11. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega   koncepta in 

njihovih učinkih. 
12. Sklep o predvidenem številu priznanj za podelitev v letu 2016 
13. Kadrovske zadeve: 

• imenovanje članov v Svet zavoda Osnovna šola Anice Černejeve Makole  
14. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
15. Razno 
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Župan je predlagal, da se pod točko razno doda predlog Odkupa dela zemljišč parc. št. 1170/1 k.o. Pečke 
 
Dnevni red s predlagano spremembo je podan na glasovanje. 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
 
Župan je podal zapisnik 10. seje v razpravo. 
 
Marko Vtič je dejal, da je bilo vprašanje, ki ga je zastavil glede odbojnih ograj napačno razumljeno. Dejansko 
je vprašal zakaj v letu 2015 niso bile postavljene odbojne ograje. Prav tako je postavil vprašanje zakaj so 
tako različne cene odkupov zemlje, kar ni zapisano v zapisniku. 
 
Marjan Dovar je dejal, da so v zapisniku izjave zapisane preveč posplošeno. 
 
Župan je podal zapisnik 10. redne seje v potrditev. 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Zapisnik 10. redne seje je potrjen. 
 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
Župan je predal besedo Robertu Vrečku. 
 
Robert Vrečko pozdravil vse prisotne. Pri oceni izvajanja je podal poročilo glede dela redarstva. 
 
Marjan Dovar je predlagal, da se naj poda še priporočilo, kaj je treba storiti za večjo varnost. 
Robert Vrečko je dejal, da se takšni predlogi redno obravnavajo na Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu.  
Marko Vtič je kot predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da dobro sodelujejo z 
medobčinsko inšpekcijo. 
 
Marjan Dovar je zahteval, da se na tem področju vloži še več energije, predvsem na terenu. 
 
Vinko Kodrič je vprašal koliko se pobere kazni. 
Robert Vrečko je dejal, da ne veliko. Pojasnil je, da je njihova vloga, to, da se zadeve uredijo in poudaril, da  
niso inkasanti. 
 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole sprejme Oceno izvajanja skupnega občinskega programa varnosti 
občin Poljčane in Makole. 

9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Župan je predal besedo Robertu Vrečku. 
 
Robert Vrečko je predstavil delo inšpekcije. Izpostavil je področje komunalnih odpadkov, predvsem 
odlaganje odpadkov na ekoloških otokih in v naravi. Nadalje je predstavil delovanje inšpektorata in 
redsarstva glede preglednosti občinskih cest in postavljanja ovir v cestnem svetu. Izpostavil je še odvajanje 
odpadnih voda. Poudaril je sodelovanje s šolo, vrtcem in Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Vinko Kodrič je vprašal kaj so kršitve neznatnega pomena. 
Robert Vrečko je dejal, dagre za lažje kršitve. 
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Župan je vprašal ali je v Makolah manj prekršov zaradi zaprtja bara. 
Robert Vrečko je dejal, da je prekrškov resnično manj, saj je v Makolah manj ljudi. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Župan je predstavil svoj amandma 
Primož Babšek je predlagal, da se zadeva glede športnega igrišča preveri. 
Marjan Dovar je omenil, da je bilo ob sprejemanju proračuna obljubljeno, da se pri rebalansu od 2.000 do 
4.000 EUR vrne na postavko, ki je namenjena gasilcem. 
 
Andrej Gaberc je dejal, da pozdravlja amandma, saj projekt za športni park še ni pripravljen, ni še zadosti 
zemljišča. Pred začetkom projekta je treba predvideti tudi letne stroške upravljanja in vzdrževanja športnega 
parka. 
 
Ladislav Drosk je dejal, da bo Športno društvo Makole razpadlo, ker je vodstvo odstopilo. Interes za 
nadaljnje vodstvo je majhno. Zato meni, da ni smiselno, da se investira. 
 
Uroš Veilguni je pripomnil, da če ni primerne infrastrukture, ni čudno, da je društvo razpadlo.  
 
Člani sveta so razpravljali o vzdrževanju igrišča. V društvo ni bilo ljudi, ki bi vzdrževali igrišče. 
 
Franci Skledar je dejal, da se naj Športno društvo Makole zorganizira in se pogovori s predstavniki občine o 
svojih pričakovanjih. Povedal je, da se strinja z amendmajem. Športni park  
 
Alojz Gorčenko je dejal, da je še imel pomisleke okoli nepredvidenega denarja. Menil je, da bi za Varoš 
morda bilo potrebno rezervirati še dodatnih 10.000 EUR. Glede igrišče je treba dejati, da vizije trenutno ni. 
Ocenjuje, da bi investicija v športni park bila vredna približno 500.000 EUR. 
 
Marko Vtič je dejal, da podpira amandma.  Povedal je, da je športno društvo želelo samo vzdrževati igrišče, 
kar se  jim je omogočilo. 
 
 
 
Na glasovanje je dan amandma, ki ga je podal  Župan: 

Sprejme se amandma na predlog proračuna Občine Makole:  
Postavka »016621 Nakup zemljišč« se zmanjša za 25.000 EUR, ko so bila namenjena za NRP 
OB198-16-0011 Športni park Makole. Znesek 5.000 EUR se prerazporedi na »013222 Gradnja in 
inv.vzdrževanje lokalnih cest« za  NRP OB198-16-0002 LC 440521 Strug Makole. Znesek 20.000 
EUR se prerazporedi na »013224 Gradnja in inv. vzdrževanje cestne infrastrukture« za  NRP 
OB198-10-0002 Pločniki Pečke - sofinanciranje DRSC. 

 
6 glasov ZA, 1 glas PROTI. Sklep je sprejet. 
 
Župan povedal, da je bil rebalans pripravljen predvsem na osnovi dodatnih sredstev, ki jih je oz. jih bo 
Občina prejela v letu 2016. 
 
Alojz Gorčenko, je dejal, da je na Odboru za gospodarstvo in finance prevladalo mnenje, da se denarja, ki se 
ga bo sedaj dodatno dobilo, ne sme takoj zapravit. Nujno je treba usmeriti ta denar v ceste in poskrbeti za 
najnujnejše pri vodooskrbi. 
 
Marjan Dovar je vprašal kako je z dobičkom in izgubo lekarne. 
Župan je odgovoril, da je zadeva še v reševanju. 
 
Franci Skledar je menil, da  so sedaj ljudje bolj navadili na lekarno in je sedaj strank. 
 
Primož Babšek je vprašal ali so pojasnili zakaj je lekarna tolikokrat zaprta.  
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Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občina Makole za leto 2016 s 
sprejetim amandmajem. 

 
6 glasov ZA, 1 glas PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
Župan je podal v razpravo Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Makole za leto 2016 – 
rebalans. 
 
Marjan Dovar je vprašal zakaj odkupi za kolesarske steze še niso dokončani. 
 
Alojz Gorčenko je predlagal, da se v nazive cest vpiše celotno ime cest. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole sprejme Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Makole 
za leto 2016 - rebalans, ki je sestavni del tega sklepa. 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
 
Igor Erker je predstavil osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska Bistrica, podjetje 
za komunalne in druge storitve, d.o.o 
 
Marjan Dovar je vprašal ali je poleg dodatnih občin še kakšna sprememba. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da Odbor za gospodarstvo in finance nima pripomb, ter predlaga, da se odlok 
potrdi v 1. branju. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole potrdi Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Slovenska 
Bistrica, podjetje za komunalne in druge storitve, d.o.o. v 1. branju. 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Igor Erker je predstavil predlagane spremembe Statuta Občine Makole 
 
Marjan Dovar je predlagal, da se določi, da Občinski svet sestavlja  7 svetnikov za katere bi se kasneje 
določilo, da se jih voli v 7 volilnih enotah. Ne strinja se s tem, da bi bilo 8 svetnikov. 
 
 
Marko Vtič je dejal, da je za 8 svetnikov. 
 
Alojz Gorčenko je menil, da je število 8 primerno. 
 
Vinko Kodrič je dejal, da ko bo manj svetnikov, bo slabša komunikacija z vasmi in posledično slabša 
razporeditev sredstev. Če se gre za varčevanje, pa je za 8 svetnikov. 
 
Marjan Dovar je ponovno menil, da je najbolj primerno ustanoviti 7 volilnih enot za 7 svetnikov. Poudaril je, 
da se na odborih občinskega sveta trati občinska sredstva. Po njegovem mnenju so odbori nepotrebni. 
 
Župan je povedal, da predlogi so bili dani. Osebno ne vidi neke hude razlike med 7 ali 8 svetnikov.  
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Primož Babšek je dejal, da podpira 7 svetnikov, te odločitve ne namerava spremeniti. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole potrdi Spremembo Statuta  Občine Makole v 1. branju. 
 

4 glasovi ZA, 2 glasova PROTI. Sklep ni sprejet, saj ni dosežena dvotretjinska večina glasov vseh članov 
občinskega sveta. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
Župan je predstavil  zahtevo za razveljavtev odloka. Sklican  je bil zbor vaške skupnosti Makole. 
 
Župan je podal mnenje, da če se je nekaj sprejelo, ne ve zakaj bi se to razveljavilo, kljub negodovanju 
občanov.  
 
Uroš Veilguni je dejal, da so bile pritožbe že sama zahteva za razveljavitev odloka. Predstavil je dopis, ki ga 
je prejel v nabiralnik.  
 
Franc Skledar je dejal, da gre pri tem dopisu, ki ga je dobil svetnik Veilguni za nepodpisan listi, kar lahko 
omogoča zavajanje. 
 
Uroš Veilguni je spomnil na obljubo prejšnjega Župana, predlaga sprejem nižje cene. 
 
Župan je dejal, da je bila cena pripravljena po metodologiji, sprejela se je skozi odbore in kasneje na 
občinskem svetu. Z spremembo bi prišlo do izgube verodostojnosti. 
 
Andrej Gaberc je vprašal kako je z rokom priključitve. 
 
Župan je poudaril, da sta bili na odločbe vložene le 3 pritožbe. 
 
Uroš Veilguni je menil, da bi bilo treba sklicati zbor občanov pred odločbami. 
 
Marjan Dovar je vprašal, kaj se zgodi, če bo uresničena grožnja s KPK. 
Igor Erker je podal  pojasnilo. 
 
Vinko Kodrič je vprašal kje v sami zahtevi se govori o ceni. 
 
Uroš Veilguni je povedal, da je podal pobudo na Občinsko upravo, da se pripravi sprememba odloka, pa je 
bil zavrnjen. 
 
Alojz Gorčenko je dejal, da če ni pritožb na odločbe, ni smiselno pspreminjati odloka  
Uroš Veilguni je poudaril, da pritožb ni bilo, ker so ljudje menili, da je sama zahteva pritožba. 
 
Alojz Gorčenko je vprašal kako je z obstoječimi čistilnimi napravami. 
Matjaž Kopše  je povedal, da čistilna naprava pri vrtcu ne deluje tako kot bi morala in ne daje pravih 
vrednosti. Pri šoli je pa že starejša in je ni smiselno prestavljati. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole sprejme Zahtevo za razveljavitev Odloka o dopolnitvi Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč v občini Makole (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
59/2015): 

 
3 glasovi ZA, 5 glasov PROTI. Zahteva ni bila izglasovana. 
 
Župan je podal v razpravo pobudo svetnika Uroša Veilgunija o znižanju komunalnega prispevka. 
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Župan je menil, da to zniženje za cca 20% ni smiselno, saj so odločbe izdane in večinoma že pravnomočne. 
 
Uroš Veilguni je dejal, da ne bo dal predloga sklepa na glasovanje, ker nima smisla. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
Župan je povedal, da je bila izvedena skupna predstavitev projekta za vse udeležene občine. Predstavitve 
sta se udeležila 2 svetnika.  
Matjaž Kopše je predstavil nekatere osnove načrta. Poudaril je potrebe po širokopasovni infrastrukturi. Gre 
za skupen projekt 8 občin. Ta dokument je predstavlja prvo stopnico, da se lahko prijavimo na razpis. 
Poudaril je, da zagotovila, da bomo uspešni, ni. Vrednost celotnega projekta je ocenjena na 13 mio EUR. V 
projektu pa je predvidena optična povezava do vsakega gospodinjstva. 
 
Andrej Gaberc je menil, da je to rešitev za naslednjih 30 let. Je za prihodnost. Omrežje  bo odprto. 
Ponudnika si bodo občani lahko izbrali sami.  
 
Alojz Gorčenko je menil, da je cena tehnične dokumentacije zelo visoka. 
 
Matjaž Kopše je povedal še, da smo se povezali s haloškimi občinami, Slovenska Bistrica pa ima svojo 
skupino. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
 

Občinski svet občine Makole sprejme Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij naslednje generacije v občinah Cirkulane, Kidričevo, Majšperk, Makole, Podlehnik, 
Videm, Zavrč in Žetale. 
 

9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 11. točki dnevnega reda 
 
Župan je predal besedo Matjažu Kopšetu. 
 
Matjaž Kopše je predstavil poročilo 
 
Marjan Dovar je vprašal katera stavba je še toliko potratna, da bi se lahko financirala iz prihrankov. 
 
Izpostavljena je bila investicija v Zdravstveni dom, kjer se pojavlja problem vlage in pojavljanja plesni. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole potrdi Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 
lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih. 
 

9 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 12. točki dnevnega reda 
 
Župan je predstavil predlog sklepa. 
Marjan Dovar je vprašal, kaj nameravamo občina storiti,  glede nato, da bo Tim Gajser očitno dosegel še 
večji uspeh. 
 
Župan je glede Tima Gajserja povedal, da je bila ravno danes njegova novinarska konfernca na dvorcu 
Štatenebrg, ki se je udeležilo 12 medijskih hiš. 
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Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
Občinski svet Občine Makole predvideva sledeče število priznanj za podelitev v letu 2016, in sicer: 
• Plaketa Občine Makole – podeli se ena plaketa  
• Priznanje Občine Makole – podeli se dve priznanji 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
 
K 13. točki dnevnega reda 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala 4 
predloge, ter na podlagi razprave podala svoj predlog. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole imenuje v Svet zavoda Osnovna šola Anice Černejeve Makole sledeče 
člane kot predstavnike ustanoviteljice: 

o Jasmin Kaljun, stanujoč Makole 54, 2321 Makole 
o Mojca Vantur, stanujoča Štatenberg 54, 2321 Makole 
o Marija Fišer, stanujoča Ložnica 27, 2321 Makole 

 
9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
K 14. točki dnevnega reda 
 
 
14.1 Sanacija terase vrtca 
Primož Babšek je vprašal kdaj je predvidena sanacija terase vrtca. 
Matjaž Kopše je povedal, da se odločamo med dvema variantnima rešitvama. Ne obstaja opcija, da bi pustili 
samo asfalt. Predstavil je obe varianti. Pri obeh gre za samorazlivno guma. Sanacije ni možno uveljaviti v 
garanciji, saj je bila izvedba takšna kot je bilo projektirano Preostale pomanjkljivosti na vrtcu bodo sanirane, 
pred potekom garancije. 
 
 
14.2 Čiščenje propustov 
Marjan Dovar je dejal, da je potrebno izvesti čiščenje propustov na občinskih cestah. 
 
 
14.3 SMS sporočanje 
Marjan Dovar je vprašal kako je z SMS sporočanjem s spletne strani 
 
 
14.4 Mrliška Vežica 
Marjan Dovar je predlagal, da se naj naredi osnutek za mrliško vežica.  
Matjaž Kopše je povedal, da je idejna zasnova narejena. 
 
 
14.5 Ležeči policaj 
Ladislav Drosk je vprašal kolikšen je bil strošek za postavljena ležeča policaja. 
 
 
14.6 Stroški investicije na cesti Pečke-Mostečno 
Andrej Gaberc je vprašal kakšno je bilo povišanje vrednosti investicije na cesti Pečke Mostečno in zakaj je 
prišlo do višjih stroškov.  
 
Mojca Vantur je povedala, da so dodatni stroški nastali predvsem zaradi meteorne kanalizacije, postavitve 
robnika, postavitve pete in dodatna drenaža. 
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14.7 Asfaltiranje in javna razsvetljava 
Alojz Gorčenko je vprašal kdaj bodo izvedene investicije v asfaltiranje in javno razsvetljavo. 
 
 
 
 
K 15. točki dnevnega reda 
 
15.1 Odkup dela zemljišč parc. št. 1170/1 k.o. Pečke 
 
Mojca je predstavila problematiko. 
Marjan Dovar je dejal, da je treba pridobiti služnost za optiko ali kakršnokoli drugo napeljavo. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole potrjuje, da se izvedejo postopki odmere parcele št 1170/1 k.o. Pečke 
v delu, kjer stoji objekt g. Lepej-a. Po odmeri se nova parcela vključi v Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem. 
 
 

9 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je soglasno sprejet. 
 
 
Seja zaključena ob 19.45. 
 
Zapisal: 
 
mag. Igor Erker  
 
              Občina Makole 

                                       Župan 
                     Franc Majcen 


